
Referat fra elevrådsmøte 
på Fevik skole  
 

Til stede  
• Mikkel B. Aspås og Frida Westergren Wedø fra 4. trinn 

• Amalie Fagerbakke og Magnus Larsen fra 5. trinn  

• Ingrid Dahlslett og Mathias B. Edvardsen fra 6. trinn 

• Luca Sagedal Paulsen og Johan Himle (erstatter permanent Magnus Asbjørnsen) fra 

7. trinn 

• Torjus Øverland fra 10. trinn.  

• BUK: Oliver Moland Eyde fra 10. trinn. 

 

Skolemiljø på Fevik skole 

Hvordan opplever dere skolemiljøet?  
Elevrådet opplever at skolemiljøet er fint på Fevik skole. Det har ikke vært noen endringer 

siden forrige møte.  

BUK 
09.12.24 klokken 09.00-12-00 

Fellesarrangement 
Evaluering av kantinedagen: 

Organiseringen gikk fint. Det var ikke noen problemer i klassene.  

Utvalget var bra, men mange var skuffa over at det var liten sjokomelk istedenfor Litago.  

Elevrådet ønsker å ha kantinedag to ganger i året.  

Ønsker fra trinn 
4. trinn – Nett til fotballmål i øvre skolegård. Huske ved parken. Hoppetau og klasseball.  

5. trinn –Flere kantinedager. 

7. trinn – Fotballnett på grusbanen. Gjerde på hockeybanen, is på hockeybanen om 

vinteren. Ha temadager.  

10. trinn – 10. klasse sofa i kantina. Fotballturnering.  

Neste møte 
Mandag 20.01.25 klokken 09.00 

 

 


